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Skrivelse angående den uppsagda pensionärslokalen på Sibeliusgången i Akalla

Vid decembermötet i stadsdelsnämnden beslutades att säga upp lokaler på Sibeliusgången i förtid. 
Av ärendet, som delades dagen före nämndmötet, framgick ingenting att det också skulle innebära 
att den uppskattade lokalen med pensionärs-gym på Sibeliusgången skulle försvinna. PRO som 
ansvarat för lokalen fick information att man måste utrymma lokalen under februari 2021.

På den öppna mötesplatsen i Akalla för seniorer hade de tillgång till en intilliggande lokal som var 
inredd som ett senior-gym med utrustning. Där har drygt 70 seniorer haft fasta tider varje vecka. 

Seniorerna har fått informationen att de inte kommer att bli erbjudna lokaler i Akalla. Vid förfrågan 
om fortsättning har förvaltningen hänvisat till att lokaler finns i Husby och Kista som skulle kunna 
erbjudas även Akalla-borna. Gångvägarna från Akalla till Husby respektive Kista är backiga och 
avståndet är ganska långt. Det fattade beslutet är således mycket olyckligt och riskerar att medföra 
att många äldre avstår från att motionera.

Detta är ett ytterligare steg mot en utarmning av Akalla som i så många andra slutstationer i 
Stockholm, något som vi inte kan acceptera.

Mot bakgrund av detta ställer vi följande fråga:

Hur kan stadsdelsförvaltningen bistå till att skapa en godtagbar ersättning för den nedlagda 
verksamheten på Sibeliusgången i Akalla?


